
Protokół Nr 28

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego odbytego w dniu 9 grudnia 

2013 rok

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Getka Janusz -  przewodniczący

2. Kłębek Krzysztof -  członek

3. Kryszkiewicz Edward -  członek

4. Kujawski Bogdan -  członek

5. Stańczak Zbigniew-członek

6. Wątorska -  Parzydło Justyna -  członek

W  posiedzeniu uczestniczyli:

1. Tadeusz Bulik W ójt Gminy

2. Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta

3. Helena Karczmarczyk -  Sekretarz

4. Radosław Korzeniewski -  Kierownik ZGK

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Janusz Getka, powitał zebranych i poinformował, że komisja 

została zwołana na wniosek Wójta.

Głos zabrał Wójt, który powiedział, że posiedzenie komisji zostało zwołane w sprawie Ośrodku 

Zdrowia w Kuligowie z uwagi na to , że Doktor p. Pałdyna z początkiem nowego roku zamierza 

przejść na emeryturę.

Aby ośrodek mógł dalej funkcjonować niezbędne jest wykonanie określonych remontów zaleconych 

przez Sanepid.

Jako pierwsza zgłosiła się p. doktor -  która jakiś czas temu była Dyrektorem Szpitala

w Radzyminie. Obecnie prowadzi własną Klinikę Medyczną na ul .Rejmonta w Radzyminie i 

zainteresowana jest utworzeniem filii w Kuligowie.

Pani Główka poproszona została do złożenia swojej ofert na piśmie. Do tej pory oferta taka nie 

wpłynęła. Wójt poinformował, że jest umówiony z p. Główka na spotkanie w dniu dzisiejszym i być 

może oferta zostanie doręczona w dniu dzisiejszym powiedział Wójt.

2  a kfacfbts
W  między czasie wpłynęły oferty od Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 

Radzyminie którego dyrektorem jest p. i chciałby utworzyć w Kuligowie filię

Niepublicznego Zakładu Opieki i od p. . która jest prezesem Zarządu Sieci

Przychodni ELLE-MED,którzy także chcieliby świadczyć usługi medyczne i utworzyć filię w  Kuligowie.

Z uwagi na to, że są dwie oferty otwarcia niepublicznego zakładu opieki zdrowotnej i jedna 

publicznego może należałby się zastanowić jaka formę należy wybrać powiedział Wójt.

Wójt poinformował, że w przypadku naszej gminy, lekarzom zostały wynajęte pomieszczenia, za 

które pobierana jest opłata wynajmu. Gmina z tego tytuły nie osiąga dużych zysków ani nie ponosi 

strat, przy publicznym systemie gmina byłaby organem prowadzącym.



Z uwagi na krótki czas najlepszym rozwiązaniem byłoby aby doktor Pałdyna poprowadził ośrodek 

zdrowia w Kuligowie jeszcze przez rok co pozwoliłoby na szczegółowe zapoznanie się z tematem i 

wypracowaniem rozwiązania i podjęciem stosowanych działań. Dlatego zapadła propozycja aby w 

pierwszej kolejności Wójt przeprowadził rozmowę z doktorem Pałdyną na ten temat.

Ponieważ na umówione spotkanie z Wójtem przybyła p. , została poproszona o

przedstawienie swojej oferty.

(Oferta stanowi załącznik do protokołu)

Po zapoznaniu się z przedłożoną ofertą ustalono że odbędzie się następne posiedzenie komisji na 

które zostaną poproszeni pozostali oferenci.

Przewodniczący Komisji 

Janusz Getka


